



# Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte 18 juni 2019

kl. 18.00 på IP

---

## Fotbollssektion

### Närvarande:

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Ann Norrbom, Nicolas Brunicardi, Michael Åkman, Anna Molarin, Anna Ek och Jenny Änggård

1. Mötet öppnade
2. Dagordningen fastställdes.
3. Föregående protokoll gicks igenom.

### 4. Ekonomi

#### a. Ekonomirapport:

Anna M lämnade en ekonomirapport. En felbudgetering gällande solcellerna har upptäckts men är under kontroll.

#### b. Sponsring:

Michael lämnade en rapport om sponsringsläget.

### 5. Information

#### a. Aktivitetskalender:

Mötet gick igenom aktivitetskalendern

#### b. Söndagsmöte:

Jenny rapporterade från söndagsmötet.

-Önskemål om att köpa in regnjackor som ledarna kan låna från IP.

Mötet beslutade godkänna inköpet och Pernilla Hemlin får uppdraget på delegation av Michael Åkman.

-Önskemål om att köpa in några nya domartröjor.

Mötet beslutade godkänna inköpet och Ann Norrbom undersöker vilka storlekar som är aktuella. Pernilla Hemlin får uppdraget på delegation av Michael Åkman

Nästa möte 18/8-19 Michael Å och Nicolas

Mötet beslutade att Michael och Nicolas, Anna M och Jenny turas om att hålla i söndagsmötena framöver.

Jenny ansvarar för att kallelserna går ut.

- c. **Huvudstyrelse:**  
Inget att rapportera
- d. **HÖFF:**  
Inget att rapportera
- e. **SVFF/ UFF:**  
Inget att rapportera

## 6. Fotbollsverksamheten

- a. **Tränarträffar/struktur**  
Conny får uppdraget att prata med seniortränarna/ledarna så snart som möjligt om nästkommande år.
- b. **Utbildning**  
Inget att rapportera
- c. **Material:**  
Hur hanterar vi inköp av tex målvaktshandskar?  
Mötet beslutade att:
  - Föreningen står för 1 par handskar/ungdomslags matchställ/år. Max belopp på 600kr.
  - Föreningen står för 2 par handskar/målvakt i seniorlagen/år. Utöver det krävs förfrågan och beslut för godkännande. Beställning av målvaktshandskar skall göras före februari månad genom Pernilla Hemlin.
- d. **Roslagscupen:**  
Diskussion om årets Roslagscup  
L-O deltar på alliansmöte 18/6 och därmed inväntar vi rapport på nästa möte.
- e. **Domare**  
Mötet diskuterade domarsituationen i Roslagscupen och inom ÖSK som förening.
- f. **Fotbollens dag:**  
Arbetsgruppen presenterade ett förslag.  
Mötet beslutade godkänna förslaget och gav arbetsgruppen mandat att fortsätta.

## 7. Anläggningar

- a. **Cafeterian:**  
Inget att rapportera
- b. **Fotbollsplaner/IP:**  
Inget att rapportera
- c. **Lägergården:**  
Inget att rapportera
- d. **Klubbhuset:**  
Inget att rapportera

## 8. Övriga frågor

## 9. Nästa möte:

**Onsdag 21 augusti 2019**